
Z á p i s n i c a
zo siedmeho zasadnutia Mestského zastupiteľstva Brezová pod Bradlom 

konaného  6. 12. 2017

Prítomní: Mgr. Eva Ušiaková          -  primátorka mesta  
Ing. Viera Nemcová        -  prednostka MsÚ   

            PaedDr. Rastislav Púdelka - hlavný kontrolór

Prítomní poslanci: (11) 
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo

Prítomní hostia: podľa prezenčnej listiny

R O K O V A N I E
Primátorka mesta Mgr. Eva Ušiaková všetkých privítala, oznámila čas 15.03 hod. za začatie
rokovania MsZ. Konštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné, bola prítomná nadpolovičná
väčšina poslancov, bolo prítomných 7 z 11 poslancov MsZ. Štyria poslanci prišli v priebehu
rokovania.
Primátorka mesta predložila program, v ktorom navrhla presunúť bod č. 12 Schválenie výšky
nájmu spoločnosti Mestské lesy, s. r. o. so sídlom Cesta SNP 245/2, Brezová pod Bradlom na
rok 2018 za bod č. 7.

,
Program:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ  
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2018
6. Informácia o činnosti ZŠ  šk. rok 2016/2017
7. Informácia o činnosti ZUŠ šk. rok 2016/2017
8. Schválenie výšky nájmu spoločnosti Mestské lesy, s. r. o. so sídlom Cesta SNP 245/2,

Brezová pod Bradlom na rok 2018
9. Správa o činnosti MsR 
10. Prevod  nehnuteľností
11. Návrh kultúrno-spoločenských a športových podujatí na rok 2018
12. Plnenie rozpočtu k 30.9.2017
13. V. zmena rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom na rok 2017 rozhodnutím primátorky

mesta
14. Návrh rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom na rok 2018
15. Harmonogram zasadnutí a program MsZ na I. polrok 2018
16. Rôzne 
17. Interpelácie poslancov
18. Záver

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 114/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 6                   proti: 1         zdržal sa: 0
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2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Do návrhovej komisie boli zvolení Ing. Gabriela Ciranová a Ing. Ivan Bzdúšek,  primátorka
mesta určila zapisovateľku Teréziu Malkovú, za overovateľov zápisnice určila MUDr. Pavla
Talla a Jozefa Ďuriša.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 115/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 7                     proti: 0         zdržal sa: 0          

3.  Pripomienky a námety obyvateľov
Na zasadnutí MsZ neboli prítomní občania.

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Materiál bol predložený písomne. Hlavný kontrolór pri hodnotení plnenia uznesení uviedol, že
rokom 2017  končí  platnosť  uznesenia  č.  103/2016  a  nevie  posúdiť  nakoľko  je  uznesenie
splnené,  preto  po  rozprave,   do  ktorej  sa  zapojili  poslanci  p.  Jozef  Ďuriš,  Ing.  Gabriela
Ciranová, Mgr Eliška Reptová, p. Branislav Kovačech, primátorka mesta a prednostka MsÚ,
navrhol,  aby termín plnenia uznesenia č. 103/2016 bol  prehodnotený. 
Hlavný kontrolór informoval, že pri uznesení č. 52/2017 – prevod nehnuteľností prebehla v
dedičskom konaní zmena vlastníkov, ktorí nesúhlasia s kúpnou zmluvou.
P. Jozef Ďuriš sa zaujímal o plnenie uznesenia č. 31/2017. Primátorka mesta vysvetlila, že
dôstojný pamätník venovaný Ing. Jurajovi Reptovi je pred fabrikou vo Štverníku, že venovala
pozornosť aj  ďalším  možnostiam realizácie lavičky. K realizácii lavičky sa vyjadrila aj Ing.
Gabriela Ciranová, predsedníčka komisie pre cestovný ruch, kultúru a miestne tradície.
P.  Branislav Kovačech na podnet niektorých občanov, ktorí majú záhradku pri bývalej ZŠ a
chcú  si  vysporiadať  pozemky,  navrhol  informovať  aj  ďalších  občanov  o  možnosti
vysporiadania si  vlastníckych práv k nehnuteľnostiam, napr. v Novinkách spod Bradla.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 116/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                    proti: 0        zdržal sa: 0           nehlasoval: 1

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2018
Materiál bol predložený písomne. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK bol zverejnený v zmysle
zákona  o  obecnom  zriadení,  a  to  na  úradnej  tabuli  i webovej  stránke  mesta.  Poslanci  k
predloženému plánu nemali pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 117/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                    proti: 0         zdržal sa: 0         

6. Informácia o činnosti ZŠ  školský rok 2016/2017
Materiál bol predložený písomne. Poslanec Branislav Kovačech pripomenul, že keď sa išla
stavať nová jedáleň v ZŠ, hovorilo  sa aj  o možnosti  prenájmu jedálne na rôzne súkromné
akcie.  Primátorka  mesta  odpovedala,  že  počas  volieb  do  VUC  mali  občania  možnosť
nahliadnuť do týchto priestorov, páčili sa im.  Pani riaditeľka ZŠ sa zatiaľ k takejto možnosti
nevyjadrila.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 118/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                    proti: 0         zdržal sa: 0    

7. Informácia o činnosti ZUŠ školský rok 2016/2017
Materiál  bol  predložený  písomne.  Správu  prišla  odprezentovať  Mgr.  Jana  Kazičková,
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riaditeľka  ZUŠ.   Okrem chodu školy,  spomenula  zmenu v  školskej  rade  z  radov rodičov,
novou členkou je od 28.11.2017 Mgr. Martina Bajzová. Taktiež spomenula, že od 17.11.2017
sú vykonávané stavebné úpravy v interiéri školy, do budúcna bude potrebné opraviť vlhnúce
steny školy  z vonku a odstrániť časť oplotenia okolo školy.  Okrem iných zrealizovaných
podujatí  informovala  aj  o  úspechoch  žiakov  výtvarného  odboru,  ktorí  získali  22
medzinárodných  ocenení.  Na  záver  pozvala  všetkých  na  podujatie  v  ZUŠ  –  Vianočná
kapustnica s kultúrnymi vstupmi. K správe nemali poslanci pripomienky. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 119/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                    proti: 0         zdržal sa: 0    

8.  Schválenie výšky nájmu spoločnosti Mestské lesy, s. r. o. so sídlom Cesta SNP 245/2,
Brezová pod Bradlom na rok 2018
Materiál bol predložený písomne. Na zasadnutí boli prítomní zástupcovia spoločnosti: riaditeľ
Ing. Juraj Slovák, ekonómka Ing. Jana Krajčírová.
Stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majektu a podnikanie predložil Ing. Ivan Bzdúšek,
predseda komisie.
K výške nájmu 34.000,- EUR dal p. Branislav Kovačech poslanecký návrh, v ktorom navrhol
zvýšil sumu nájmu o 5.000,- EUR.
K zvýšeniu nájmu bola rozprava, do ktorej sa zapojili Ing Jana Krajčírová,  Ing. Juraj Slovák,
p. Dušan Ondreička, p. Jozef Ďuriš a p. Branislav Kovačech.

Hlasovaním: za 3, proti 7, nehlasoval 1, poslanecký návrh p. Branislava Kovačecha zvýšiť
nájom o 5.000,- EUR nebol schválený, preto sa pristúpilo k hlasovaniu o pôvodnom návrhu.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 120/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                    proti: 1           zdržal sa: 0        nehlasoval: 1

9. Správa o činnosti MsR 
Materiál  bol  predložený  písomne.  Poslanec  Jozef  Ďuriš  požiadal  o  bližšie  vysvetlenie  k
informácii o záujmcovi na  kúpu objektu ZŠ na Piešťanskej ulici.  Mgr. Dušan Marko navrhol
o tomto podrobnejšie hovoriť v bode Rôzne.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 121/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0  

10. Prevod  nehnuteľností
Materiál  bol  predložený  písomne.  Bližšie  vysvetlenie,  doplnené  obrazovou  prezentáciou,
urobila Ing. Viera Nemcová, prednostka MsÚ. So stanoviskom komisie pre ekonomiku, správu
majektu a podnikanie a komisie pre ŽP oboznámili predsedovia komisií.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 122/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0    

11. Návrh kultúrno-spoločenských a športových podujatí na rok 2018
Materiál bol predložený písomne. Na základe požiadavky poslancov MsZ z minulého roku bol
návrh vypracovaný s predbežnou kalkuláciou na jednotlivé podujatia.
Mgr.  Eliška Reptová skonštatovala,  že  mesto robí  po celý  rok množstvo podujatí  rôzneho
charakteru,  takže občania si môžu vybrať. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 123/2017 – príloha zápisnice.
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Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0    

12. Plnenie rozpočtu k 30.9.2017
Materiál  bol predložený písomne. K plneniu rozpočtu sa vyjadril  aj   predseda komisie pre
ekonomiku,  správu  majektu  a  podnikanie  Ing.  Ivan  Bzdúšek.  Komisia  odporučila  zobrať
plnenie rozpočtu za uvedené obdobie na vedomie.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 124/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0   

13.  V.  zmena  rozpočtu  Mesta  Brezová  pod  Bradlom  na  rok  2017  rozhodnutím
primátorky mesta
Materiál bol predložený písomne. Ing. Alena Jančia na úvod zdôvodnila V. zmenu rozpočtu,
ktorú urobila primátorka mesta v zmysle uzn. MsZ č. 24/2016 zo dňa 24.2.2016. V V. zmene
rozpočtu   boli  najmä  presuny v  niektorých  rozpočtových  kapitolách  príjmov  a  výdavkov,
celkovo sa príjmy zvýšili o 39 900,- EUR a v rovnakej výške sa zvýšili aj výdavky.  Preto
celkový výsledok hospodárenia mesta zostáva nezmenený.
So stanoviskom komisie pre ekonomiku, správu majektu a podnikanie oboznámil  predseda
komisie  Ing. Ivan Bzdúšek.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 125/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0   

14. Návrh rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom na rok 2018
Materiál bol predložený písomne. Návrh rozpočtu bol zverejnený v zmysle zákona č. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na úradnej tabuli dňa 21.11.2017. 
So stanoviskom komisie pre ekonomiku, správu majektu a podnikanie oboznámil  predseda
komisie  Ing. Ivan Bzdúšek.
     Poslanec Jozef Ďuriš požiadal zaprotokolovať do zápisnice jeho stanovisko k rozpočtu:
Rozpočet nezohľadňuje vytváranie finančnej rezervy na riešenie súdneho sporu Bytový podnik
Brezová – Mesto Brezová pod Bradlom, preto sa k rozpočtu nebudem vyjadrovať, ani o ňom
hlasovať.

     Podľa § 18f ods. 1 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších
predpisov predkladá hlavný kontrolór odborné stanovisko k návrhu rozpočtu na roky 2018 –
2020 so záverom:
"Na základe preskúmania jednotlivých častí návrhu rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom na
rok 2018  odporúčam  Mestskému zastupiteľstvu v Brezovej pod Bradlom predložený  návrh
rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom  na rok 2018 schváliť a návrh viacročného rozpočtu na
roky 2019 - 2020  zobrať na vedomie."

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 126/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                    proti: 0        zdržal sa: 1            nehlasoval: 1   

15. Harmonogram zasadnutí a program MsZ na I. polrok 2018
Materiál  bol  predložený  písomne.   Mestská  rada  navrhla  termíny:  28.2.2018,  25.4.2018  a
27.6.2018  o  15.00  hod.  Harmonogram  zasadnutí  a  program  MsZ  na   I.  polrok  2018  je
orientačný, aktualizovaný bude podľa potreby.  

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 127/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0   
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16. Rôzne
16.1 Ing. Alena Jančia v krátkosti informovala o potrebe prerokovať na MsZ konsolidovanú
účtovnú závierku mesta Brezová pod Bradlom za rok 2016 a výrok audítora o jej  overení.
Správa  je  zverejnená  na  webovej  stránke:  register  účtovných  závierok.sk.  Materiál  bol
predložený písomne.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 128/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0   

16.2 návrh na odňatie majetku – multikára - sypač, inventárne číslo 12/023, dátum obstarania
26.11.1992,  obstarávacia  cena  4  701,92  EUR,  zostatková  cena  0,00  EUR  zo  správy
príspevkovej organizácie Technické služby ku dňu 6.12.2017.
K predloženému návrhu sa spýtal p. Jozef Ďuriš, či je multikára nefunkčná a ako bude s ňou
naložené.
Riaditeľ TS odpovedal, že multikára je nefunkčná, hoci jazdí, má zlú prevodovku, nebrzdí a
bola zakúpená ešte v roku 1992, takže ju TS nevyužívajú.  Po vyradení sa môže ponúknuť na
odporedaj. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 129/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0   

16.3 návrh na odňatie majetku – radlica na multikáru, inventárne číslo 2, dátum obstarania
21.12.1995, obstarávacia cena 348,83 EUR, zostatková cena 0,00 EUR zo správy príspevkovej
organizácie Technické služby ku dňu 6.12.2017. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 130/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                    proti: 0         zdržal sa: 1   

16.4 primátorka mesta predložila  žiadosť p. Jána Kachlíka, bytom Bukovec 74,   na zmenu
Územného plánu mesta Brezová pod Bradlom v lokalite Bukovská cesta - Štverník. Predmetné
pozemky sú v jeho vlastníctve a chcel by si na nich vybudovať hospodársku usadlosť.
Primátorka mesta sa k návrhu vyjadrila, že mesto eviduje viacero žiadostí o zmenu územného
plánu, preto bude iniciovať stretnutie s autormi územného plánu, ktorí ho zaktualizujú.
Ing. Gabriela Ciranová navrhla, aby mesto vyzvalo ďalších záujemcov o zmenu v územnom
pláne, napr. v Novinkách spod Bradla.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 131/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0   

16.5 primátorka mesta predložila žiadosť Okresného súdu Nové Mesto nad Váhom na voľbu
prísediacich  z  radov  občanov  na  okresnom  súde  za  naše  mesto.  Terajším  zvoleným
zástupkyniam v tomto roku uplynie štvorročné volebné obdobie, preto je potrebné vykonať
nové voľby na obdobie rokov 2018 – 2022.  Za mesto Brezová pod Bradlom boli navrhnutí
kandidáti: p. Alžbeta Minárčiná a Mgr. Dušan Marko.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 132/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0 

16.6 primátorka  mesta  predložila  návrh  Zmluvy  medzi  Mestom  Brezová  pod  Bradlom  a
Obcou Priepasné,  na základe ktorej bude Mestská  polícia Brezová pod Bradlom  vykonávať
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a plniť  úlohy  v súlade  so  zákonom  č.  564/1991  Zb.  o obecnej  polícii  v znení  neskorších
predpisov v extraviláne obce Priepasné, a to na miestnej komunikácii (MK) vedúcej z Brezovej
pod Bradlom, na NKP Mohyla gen. M. R. Štefánika, na vstupnom areáli NKP Mohyla gen. M.
R. Štefánika a v jeho bezprostrednom okolí,   v okolí chaty Bradlo.  MK,  chata Bradlo sú
majetkom mesta Brezová pod Bradlom, pričom ležia v k. ú. obce Priepasné.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 133/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0 

16.7 primátorka mesta na základe upozornenia hlavného kontrolóra pri podaní správy o plnení
uznesenia  č.  103/2016,  ktorým  bol  schválený  poslanecký návrh  p.  Jozefa  Ďuriša  urobiť
evidenciu skutočného užívania pozemkov vo vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom občanmi
so zámerom ich odpredaja,  resp.  dať do prenájmu. Inventarizáciu uskutočniť  v niekoľkých
etapách podľa ulíc, najneskôr do konca roku 2017, predložila termín predĺženia plnenia tohto
uznesenia do konca septembra 2018.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 134/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0 

16.8  primátorka  mesta  informovala  o  výsledku  súdneho  pojednávania  v  súdnom  spore  s
Bytovým podnikom Brezová, mesto podáva odvolanie voči rozsudku v presvedčení, že bude
mesto v odvolacom konaní úspešné,

16.9 primátorka mesta informovala o príprave charitatívneho podujatia Vianočná kapustnica na
námestí 15.12.2017 od 15.00 hod.,  po dohode na mestskej rade bude na Silvestra ohňostroj vo
večerných hodinách o 21.00 hod.

16.10 poslanec  Jozef  Ďuriš  požiadal  primátorku  mesta  o  informácie  na  základe  prijatého
uznesenia  č.  87/2017,  v  ktorom  navrhol  prijať  uznesenie  na riešenie  splaškovej  vody
kanalizácie na Budovateľskej ulici za potokom a informovať na  každom zasadnutí MsZ až do
splnenia úlohy, čo mesto urobilo a aká je situácia.
Primátorka mesta odpovedala, že bola s riaditeľom BVS, ktorý prisľúbil, že sa pokúsia nájsť
projekty  kanalizácie  u  nich  na  BVS.  Taktiež  uviedla,  že  nemá  vedomosť,  že  čerpadlo  v
prečerpávačke nefunguje.
     Pán Jozef Ďuriš sa ďalej sa zaujímal, aké finančné náklady bude stáť mesto odvolanie voči
rozsudku  v  súdnom  spore  s  Bytovým  podnikom  Brezová  pod  Bradlom.  Pripomenul,  že
rozsudok okresného súdu stanovuje uhradiť žalobcovi sumu  447.000,- EUR + úroky a súdne
trovy,  čo  predstavuje  spolu  cca  700.000,-  až  800.000,-  EUR.  Spomenul,  že  požiadal  aj  o
nahliadnutie do rozsudku, no primátorka mu ho doteraz neposkytla. O stanovisko k doriešeniu
súdneho  sporu  požiadal  aj  Ing.  Ivana  Bzdúška,  predsedu  komisie  pre  ekonomiku,  správu
majektu a podnikanie.
Na otázky primátorka mesta odpovedala, že k tejto téme bolo v pondelok stretnutie poslancov
a na jeho otázky nevie momentálne odpovedať.

17. Interpelácie poslancov
p. Dušan Ondreička  poďakoval za to, že ho poslanci pozorne počúvali a poprial všetkým
príjemné sviatky.

Mgr.  Eliška  Reptová  požiadala  o  podrobnejšiu  informáciu  o  úpravách  priestorov  ND
Štefánikovho, ktoré boli uvedené v návrhu kultúrno-spoločenských a športových podujatí na
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rok 2018. Spýtala sa, či sa nedajú aj tieto práce zrealizovať z projektu revitalizácie ND. 
Na otázky odpovedal Matúš Valihora, vedúci útvaru kultúry.  Povedal, že v projekte Dušan
Samuel  Jurkovič,  náš  architekt  sú  presne  nastavené  kritériá,  preto  z  týchto  finančných
prostriedkov nie je možné robiť úpravy ďalších priestorov. Na otázku, v akom štádiu je projekt
odpovedal, že už prišlo rozhodnutie od riadiaceho orgánu a do konca decembra by mala byť
podpísaná zmluva, následne budú realizované potrebné verejné obstarávania a stihnúť by sa
to malo do augusta 2018.
Primátorka  mesta  ešte  dodala,  že  financovanie  projektu  bude  formou  refundácie,  bude
potrebné zobrať na prefinancovanie úver.
     Mgr. Eliška Reptová sa zaujímala, aká bola odozva na spracovanú kniku "Areál Bradlo,
miesto pamäti národa."
Primátorka mesta odpovedala, že prezentačný materiál mohyly a okolia bol spracovaný do
publikácie a bol odovzdaný najvyšším štátnym predstaviteľom, spätná väzba je z Úradu vlády,
ktorý  presunie  knihu  na  Ministerstvo  kultúry.   Komunikuje  sa  s  generálnym  riaditeľom
Pamiatkového úradu.  Teraz  sa  všetko  prehodnocuje  na  základe  zmeny ochranného pásma
mohyly, prišlo aj k nejakým dispozičným zmenám na infostánku, intenzívne sa na tom pracuje.
      Zaujímala sa o výsledky pracovnej skupiny mesta, ktorej manažérom je p. Ján Valihora.
Aké ďalšie projekty sa pripravujú, či sú nejaké výstupy zo zasadnutí pracovnej skupiny. V
minulosti  chodil na MsZ informovať o aktivitách.
Primátorka mesta odpovedala, že zápisy z pracovnej skupiny sú, môžu byť poslancom zaslané.
      Ďalej Mgr. Reptová venovala pozornosť detským ihriskám. Zaujímala sa, ako sa robí ich
údržba a upozornila, že na multifunkčných ihriskách sú roztrhané siete. Kedy budú vykonané
revízie a opravené poškodené prvky na ihriskách.
Primátorka mesta  odpovedala,  že  ihriská sa  priebežne  kontrolujú,  každý  rok  sa robia  ich
revízie. Siete sa už vymieňali  a  roztrhnuté sa zase musia vymeniť. 
     Požiadala o výsledok ohľadom dotazníka na bývanie.
Prednostka MsÚ odpovedala, že nepribudli žiadne nové vyplnené dotazníky. Bolo rokovanie s
právnikmi ohľadom možnosti ako zazmluvniť  a spôsob financovania, ešte sa musí rokovať so
ŠFRB, aby sme vedeli podmienky na verejné obstarávanie.
Štatistika dotazníka: 17 záujemcov o bývanie výlučne na Hornom rade + 12 záujemcov, z
ktorých súhlasia  s  obidvomi  možnosťami bývania,  a  to  buď na Piešťanskej  ulici  alebo na
Hornom rade.
     Spomenula, že bola vytvorená pracovná skupina na vytváranie nových parkovísk. 
Ing. Gabriela Ciranová odpovedala, že výstup z tejto skupiny bol zaslaný na VŠ dopravnú v
Žiline. K problematike vytvárania nových parkovacích miest sa vyjadrila aj primátorka mesta
a prednostka MsÚ. Spracovaná štúdia by mala byť začiatkom roka 2018. Nové parkovacie
plochy sa budú realizovať priebežne, podľa poveternostných podmienok. 
     Spýtala  sa,  či  mesto už vie  výsledky rozboru vody kontaminovanej  vody,  ktorá bola
medializovaná.
Ing. Gabriela Ciranová odpovedala, že sa pýtala, no nemá žiadne výsledky. 
      Spýtala sa, kedy budú vymenené svetlá verejného osvetlenia.
Na otázku odpovedal riaditeľ TS, že je podpísaná zmluva a už sú naskladnené svietidlá na TS.
Do konca roka by mali byť namontované.
      Požiadala o informáciu, kedy bude mesto realizovať nové vstupy do mesta, keďže už
prebehla súťaž a je známy aj víťaz.
Primátorka mesta odpovedala, že naplánované je to do mája 2018.  
     Upozornila na veľkú mláku pri vstupe do denného centra. 
Riaditeľ TS odpovedal, že o probléme vie, no nie je tam možnosť zviesť vodu do kanalizácie.
      Zaujímala sa o nového záujemcu na kúpu objektu bývalej ZŠ na Piešťanskej ulici.
Mgr. Dušan Marko odovedal, že záujemca už bol aj na obhliadke, v súčasnosti spracovávajú
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štúdiu a rozpočet, dajú vedieť, či sa rozhodnú o kúpu tohoto objektu v našom meste.
     Požiadala v mene Zboru pre občianske záležitosti, či by sa nemohlo kúriť v budove MsÚ aj
v sobotu počas obradov. Bol slávnostný zápis a bolo dosť chladno.
Primátorka mesta odpovedala,  že  počas víkendov je  nastavená termoregulácia.  V  prípade
sobášov alebo uvítaní treba včas  osloviť p. Ratkoša,  aby zapal kúrenie aj v sobotu.
     Ako mesto vyriešilo požiadavku p. Štefana Rechtorisa o zahradenie poľnej cesty vedľa jeho
rodinného domu na Budovateľskej ul.
Primátorka mesta odpovedala, že mesto dalo naceniť bránu s tým, že kľúče by mali susedia a
PD, aby mali prístup na svoje pozemky. Cenové ponuky brány boli 500,-  a 570,- a TS by
bránu osadili.
Po odpovedi primátorky mesta p. Jozef Ďuriš pripomenul, že p. Rechtoris na predchádzajúcom
zasadnutí MsZ súhlasil aj s úhradou nákladov na zhotovenie brány. 
Prednostka MsÚ podala informáciu, že na MsÚ je od p. Rechtorisa nová žiadosť na prenájom
predmetnej nehnuteľnosti.

p. Miroslava Bartošová sa zaujímala, v akom štádiu je projekt chaty vo Dvoloch a sľúbená
výstavba multifunkčného zimného štadióna v areáli ZŠ.
Primátorka mesta odpovedala, že nemá informácie ohľadom chaty ani štadióna.

p. Jozef Ďuriš  sa vrátil k požiadavke p. Štefana Rechtorisa k zahradeniu prechodovej cesty
popri jeho rodinnom dome na Budovateľskej ulici. Nestotožňuje sa so zahradením uvedeného
priestoru, problematická mládež, ktorá sa schádza za týmito pozemkami, si nájde miesto inde.

Mal otázku na riaditeľa TS, kedy TS dorobia 4 parkovacie miesta pri ZŠ. 
      Spomenul, že na ostatnom zasadnutí MsZ sa primátorka mesta vyjadrila, že bude zvolané
verejné rokovanie, aby sa občania vyjadrili k otvoreniu časti námestia. 
Primátorka mesta odpovedala, že bez projektovej dokumentácie riešenia križovatky to nejde,
tak sa vyjadril dopravný inžinier.

p. Ján Jančí požiadal o informáciu ohľadom opravy vodnej nádrže Brezová (priehrady).
Primátorka mesta odpovedala, že je predĺžený termín na december. Technický riadidteľ VHP
nás bude o výsledku informovať.
     Poukázal na množstvo napadaných drevín v potoku pred vstupom do mesta. Komu patrí? Je
tam veľa konárov v potoku, pri väčšom množstve spadnutých zrážok by sa vylial.
Primátorka mesta odpovedala, že potok sa čistil od Budovateľskej po PD, bolo prisľúbené, že
budú  v  prácach  pokračovať.  Vlastníkom  potoka   je  Povodie  Moravy  a  pozemky  sú  v
súkromnom vlastníctve.

MUDr.  Pavol  Tallo  požiadal,  či  by sa  nedala  znížiť  rýchlosť  na  Budovateľskej  ulici  od
zdravotného strediska.
Primátorka  mesta  odpovedala,  že  musí  sa  požiadať  o  doplnenie  projektu  a  zakresliť  do
pasportu.
     Poukázal  na  nevykúrenú  kinosálu  v  utorok,  keď  bolo  divadelné  predstavenie.  Na
predstavení bolo dosť  ľudí a sedeli v kabátoch.

Ing. Ivan Bzdúšek sa spýtal,  či  mesto už niečo riešilo  z pripomienok a podnetov p.  Jána
Kraica – parkovanie na námestí,  komunikácia do Baranca,  neaktuálne informačné panely a
pod.
Primátorka mesta odpovedala,  že niečo sa už začalo riešiť  – napr.  informačná tabuľa pri
stavebninách p. Kvasnicu.
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p. Anna Kalayová sa spýtala riaditeľa TS na frézu, ktorá bola na TS. Kedy bola vyradená, kto
ju vyradil. Taktiež sa spýtala na cirkulárku, kedy bola vyradená a prečo.
Riaditeľ TS sa vyjadril, že na jej interpelácie z ostatného MsZ odpovedal písomne.
     Spomenula,  že  bola  na  cintoríne  a  rozvodná  skriňa,  o  ktorej  sa  hovorilo,  že  bude
uzamknutá, je stále otvorená. 
     Taktiež schody pri dome služieb vedúce na Ul. J.M. Hurbana nie sú opravené, treba ich v
zime aspoň označiť  páskou,  aby tadiaľ  ľudia  nechodili.  Spomenula aj  schody v Husovom
parku, kde navrhla urobiť aj prechod z Ul. J.M.Hurbana, chodia tadiaľ deti do školy.
     Upozornila, že riaditeľ TS chodí služobným autom domov  aj dvakrát za deň. Býva U
Zimov, čo patrí  do Bukovca. Aj na podnet občanov opäť upozornila na pracovnú morálku
zamestnankyne p. Peričkovej. 
     Poukázala na neopravený plot a bránu na detskom ihrisku Úsmev.
Primátorka  mesta  odpovedala,  že  plot  a  brána  na  detskom  ihrisku  už  boli  niekoľkokrát
opravené.
Hlavný kontrolór sa k tvrdeniam p.  Kalayovej vyjadril,  že inventarizačná komisia z  mesta
robila  inventarizáciu  a  podpísala  inventúrne  súpisy,  fréza  bola  z  majetku  vyradená,  ako
občianka má právo podať trestné oznámenie.

p. Branislav Kovačech 
     Uviedol, že dňa 28.6.2017 informovala primátorka mesta o pohľadávke ADO Holz, s.r.o.
Jablonica a spýtal sa, či mesto vymáhalo túto pohľadávku. Zdôraznil,  aby mesto vymáhalo
pohľadávky od  dlžníkov.
Primátorka mesta odpovedala, že spoločnosť bola predaná aj so záväzkami ďalšej spoločnosti,
zatiaľ uhradená nie je. K pohľadávke sa vyjadrila aj Ing. Alena Jančia.
     Zaujímal sa, akú povolenú tonáž má komunikácia na Baraneckej ulici, pretože  jazdia po nej
ťažké nákladné autá, cesta sa na krajnici trhá, práskajú rodinné domy.
     Taktiež na Ulici Odbojárov je umiestnený retardér, avšak autá jazdia až pri opornom múre
Husovho parku. Hoci myšlienka bola dobrá, nesplnila predstavy, bolo by vhodné premiestniť
dopravnú značku bližšie k retardéru alebo urobiť pod múrom napr. parkovisko.
K premiestneniu dopravnej značky a realizácii parkoviska pozdĺž múru sa vyjadril riaditeľ TS
a primátorka mesta. Terajši stav je realizovanýý v zmysle schváleného pasportu, ďalšia zmena
by musela byť takým istým spôsobom.
     Spýtal sa na piciu fontánu na sídlisku na Dolných lúkach.
Primátorka mesta odpovedala, že fontána bola odstavená už dávno, a to z dôvodu, že bývala
často zaseknutá a voda potom stále tiekla. Už raz o nových fontánach na MsZ hovorila, sú z
rôznych materiálov, spomenula stĺpikovú fontánu s kohútikom, napr. z liatiny. A taká by mohla
byť aj na námestí.  
     Upozornil, aj na podnet iných občanov, že na cintoríne boli na niektorých hroboch tabuľky
s upozornením, že nie je zaplatené hrobové miesto, no pozostalí však poplatky TS uhradili. 
Primátorka mesta odpovedala, že navrhovala už v minulom volebnom období prerobiť terajší
pasport hrobových miest. Nový, moderný pasport aj z významnými rodákmi by bol umiestnený
pred vstupom do cintorína.
     Na podnety občanov upozornil, že na zdravotnom stredisku, keď sa opravovala kanalizácia,
síce dlažba bola umytá, ale stoličky pred ambulanciami boli zaprášené.    
    Spýtal  sa  Mgr.  Dušana  Marka  ohľadom  už  diskutovanej  témy,  ktorá  zaznela  na
predchádzajúcich MsZ,  vjazd motorovými vozidlami do lesa.
Mgr. Dušan Marko vysvetlil,  že mesto je vlastníkom lesa,  ale poslanec nie je štatutár ani
vlastník.
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p. Dušan Marko predniesol požiadavku občanov bývajúcich v rodinných domoch a  spýtal sa
riaditeľa TS, či  by TS nemohli  vyvážať bioodpad dlhšie aspoň o dva týždne,  alebo podľa
vegetačného obdobia. Tento rok opadlo lístie až v prvom novembrovom týždni, kedy už bol
ukončený zvoz. 
Riaditeľ  TS odpovedal,  že  uvažoval  už  o zmene zvozu  bioodpadu,   terajší  zvoz  je  pre  TS
záťažou,  pretože  každý  pondelok  od  rodinných  domov  vyvážajú  vlečkami  oveľa  viac
bioodapadu, ako to bolo naplánované v začiatkoch – rodinný dom mal nárok na vývoz 1 vreca
bioodpadu.  V  súčinnosti  s  výzvou  na   projekt  Rozšírenie  triedeného  zberu dostanúTS
kontajnery na bioodpad, ktoré budú pri rodinných domoch. Odpad bude vyvážaný zberovým
vozidlom a  bude možnosť predĺženia doby zberu.

     Týmto bol program siedmeho MsZ prerokovaný, keďže bolo zasadnutie v tomto roku 
posledné a blížia sa vianočné sviatky, primátorka mesta popriala pokojné Vianoce, poďakovala
za účasť a aktivitu nielen poslancom MsZ, ale aj zamestnancom mesta počas celého roka a
oznámila čas 18.15 hod. za skončenie zasadnutia MsZ.

Zapisovateľka: Terézia Malková

Overovatelia zápisnice:  Jozef Ďuriš

                                        MUDr. Pavol Tallo

Mgr. Eva U š i a k o v á                                                                   Ing. Viera N e m c o v á
primátorka mesta                                                                                     prednostka MsÚ
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Uznesenia  MsZ v  Brezovej pod Bradlom dňa 6.12. 2017

Uznesenie č. 114/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh programu MsZ Brezová pod Bradlom dňa 6.12.2017

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ  
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2018
6. Informácia o činnosti ZŠ  šk. rok 2016/2017
7. Informácia o činnosti ZUŠ šk. rok 2016/2017
8. Správa o činnosti MsR 
9. Prevod  nehnuteľností
10. Návrh kultúrno-spoločenských a športových podujatí na rok 2018
11. Plnenie rozpočtu k 30.9.2017
12. Schválenie výšky nájmu spoločnosti Mestské lesy, s. r. o. so sídlom Cesta SNP 245/2,

Brezová pod Bradlom na rok 2018
13. V. zmena rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom na rok 2017 rozhodnutím primátorky

mesta
14. Návrh rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom na rok 2018
15. Harmonogram zasadnutí a program MsZ na I. polrok 2018
16. Rôzne 
17. Interpelácie poslancov
18. Záver

II. schvaľuje
zemnu  programu  MsZ  Brezová  pod  Bradlom  dňa  6.12.2017,  a  to  presunúť  bod  č.  12.
Schválenie výšky nájmu spoločnosti Mestské lesy, s. r. o. so sídlom Cesta SNP 245/2, Brezová
pod Bradlom na rok 2018, ako bod č. 8. Následne sa ostatné body  vzostupne posúvajú.

Počet prítomných poslancov: 7
za: 6
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Mgr. Eliška Reptová, Dušan
Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti: 1    
Jozef Ďuriš
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 115/2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I . volí
návrhovú komisiu: Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Ivan Bzdúšek
II.  určuje
zapisovateľku:   Terézia Malková
overovateľov zápisnice: Jozef Ďuriš, MUDr.  Pavol Tallo
 
Počet prítomných poslancov: 7
za: 7 
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Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš,  Mgr.  Eliška
Reptová, Dušan Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  116/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
Správu o plnení uznesení MsZ ku dňu 6.12.2017
II. berie na vedomie
Správu o plnení uznesení MsZ ku dňu 6.12.2017.
 
Počet prítomných poslancov: 10
za: 9 
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Anna Kalayová,
Branislav Kovačech  Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0
nehlasoval: 1
Ján Jančí 

Uznesenie č. 117/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2018
II. schvaľuje
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2018.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová, Branislav Kovačech  Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti:  0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 118/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
informáciu o činnosti Základnej školy Brezová pod Bradlom  v školskom roku 2016/2017 a
zameranie v školskom roku 2017/2018  
II. berie na vedomie
informáciu o činnosti Základnej školy Brezová pod Bradlom  v školskom roku 2016/2017 a
zameranie v školskom roku 2017/2018.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10 
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová, Branislav Kovačech  Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0
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Uznesenie č. 119/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
informáciu  o  činnosti  Základnej  umeleckej  školy Brezová  pod  Bradlom v  školskom roku
2016/2017 a zameranie v školskom roku 2017/2018  
II. berie na vedomie
informáciu  o  činnosti  Základnej  umeleckej  školy Brezová  pod  Bradlom v  školskom roku
2016/2017 a zameranie  v školskom roku 2017/2018 podané riaditeľkou školy Mgr.  Janou
Kazičkovou.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová, Branislav Kovačech  Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti:  0
zdržal sa:  0

Uznesenie č. 120/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I. prerokovalo
A. výšku nájmu spoločnosti Mestské lesy, s. r. o. so sídlom Cesta SNP 245/2, 906 13  Brezová
pod Bradlom v zmysle Zmluvy o  nájme lesných pozemkov č. 146/2007 zo dňa 18.12.2007  a
jej dodatkov č. 1/2009,  2/2009, 1/2010, 2/2010, Dodatku č. 5, Dodatku č. 6, Dodatku č. 7,
Dodatku č. 8, Dodatku č. 9, Dodatku č.10, Dodatku č. 11 a  Dodatku č. 12
B. návrh Dodatku č. 13 k Zmluve o  nájme lesných pozemkov č. 146/2007 zo dňa 18.12.2007 
II. schvaľuje
A. v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom Mesta Brezová pod Bradlom a  Zmluvou
o nájme lesných pozemkov č. 146/2007 zo dňa 18.12.2007 a jej dodatkov č. 1/2009,  2/2009,
1/2010, 2/2010, Dodatku č. 5, Dodatku č. 6, Dodatku č. 7, Dodatku č. 8, Dodatku č. 9, Dodatku
č. 10, Dodatku č. 11 a Dodatku č.12 nájom pre Mestské lesy, s. r. o. so sídlom Cesta SNP
245/2, 906 13  Brezová pod Bradlom na rok 2018 vo výške 34.000,- EUR
B. Dodatok č. 13 k Zmluve o  nájme lesných pozemkov č. 146/2007 zo dňa 18.12.2007.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 9
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Ján Jančí, Anna Kalayová,
Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti: 1
Jozef Ďuriš
zdržal sa: 0
nehlasoval: 1
Branislav Kovačech

Uznesenie č. 121/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
Informáciu o činnosti MsR 
II. berie na vedomie
Informáciu o činnosti MsR.
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Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa:0

Uznesenie č.  122/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
žiadosť Alžbety Rybnikárovej, rod. Naďovičovej, bytom Družicová 3224/4, 821 01 Bratislava
2  a  Ing.  Ivety  Vodovej,  rod.  Naďovičovej,  bytom  Mánesovo  námestie  1231/4,  811  08
Bratislava 5, o predaj parcely registra E-KN č. 2052/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere
54 m2, parcely registra E-KN č. 2052/1 – záhrady o výmere 245 m2 evidovaných na LV č.
4856, spoluvlastnícky podiel 1/1 vo vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom a parcely registra
E-KN č. 2054/2  – zastavané plochy a nádvoria o výmere 284 m2 evidovanej na LV č. 5284,
spoluvlastnícky podiel 1/3 vo vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom.
II.  schvaľuje
A. skutočnosť, že ide o prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods. 8 e) zákona č.
138/1991  Zb.  o   majetku  obcí,  v znení  neskorších  predpisov ako  i  Zásad  hospodárenia
s majetkom Mesta Brezová pod Bradlom, Čl. 6, bod 4. písm. b). 
B.  predaj  nehnuteľností  - pozemkov vo vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom, parcely
reg. E-KN č. 2052/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 54 m2, parcely registra E-KN č.
2052/1 – záhrady o výmere 245 m2 evidovaných na LV č. 4856 v celosti  za kúpnu cenu
určenú podľa Cenovej mapy platnej v meste Brezová pod Bradlom Zóna III. - 3,50 EUR za m2

(299m2x3,50€)  a  parcelu registra E-KN č. 2054/2  – zastavané plochy a nádvoria o výmere
284 m2 evidovanej na LV č. 5284,   spoluvlastnícky podiel 1/3 pre obec a  k.ú. Brezová pod
Bradlom za kúpnu cenu určenú podľa Cenovej mapy platnej v meste Brezová pod Bradlom
Zóna  II.  -  6,50  EUR  za  m2 (284m2/3x6,50€)  v  celkovej  sume  1661,83  EUR  (slovom
jedentisícšesťstošesťdesiatjeden  EUR  osemdesiattri  centov),  do  vlastníctva  Alžbety
Rybnikárovej,  nar.  08.11.1941,  bytom   Družicová  3224/4,  821  01  Bratislava  2   do
spoluvlastníckeho podielu 1/2 a  1/6 z  celku a  Ing.  Ivety Vodovej,  nar.  02.10.1961,  bytom
Mánesovo námestie 1231/4, 811 08 Bratislava  5 do spoluvlastníckeho podielu 1/2 a 1/6 z
celku ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods. 8 e) zákona č. 138/1991 Zb.
o majetku  obcí  v znení  neskorších  predpisov  ako  i Zásad  hospodárenia  s majetkom  Mesta
Brezová pod Bradlom, Čl. 6, bod 4. písmeno b). 
Odôvodnenie prípadu hodného osobitného zreteľa: 
MsZ v Brezovej pod Bradlom týmto Uznesením schvaľuje skutočnosť, že ide o prípad hodný
osobitného  zreteľa.  Predmetné  pozemky  vo  vlastníctve  Mesta  Brezová  pod  Bradlom sa
nachádzajú z časti aj v ťažko prístupnom svahovitom teréne oplotenej časti s pozemkom vo
vlastníctve žiadateliek. Predmetné parcely žiadateľky dlhodobo užívajú.
Predaj pozemkov bude efektívny a hospodárny (§ 19 ods. 6 zák. 523/2004 Z.z.) a bude vo
verejnom záujme (čl. 3 ods. 2 ústavného zák. č. 357/2004 Z.z.). Predajom pozemkov dôjde k
zosúladeniu skutkového stavu so stavom majetkovo – právnym.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna

7MsZ 6.12.2017 14



Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 123/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I. prerokovalo
Plán kultúrno-spoločenských a športových podujatí na rok 2018
II. berie na vedomie
Plán kultúrno-spoločenských a športových podujatí na rok 2018.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 124/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
plnenie rozpočtu mesta k 30.9.2017 – príjmy, výdavky, programový rozpočet podľa štruktúry 
II. berie na vedomie
A.  plnenie  rozpočtu  mesta  k  30.9.2017  –  príjmy,  výdavky,  programový  rozpočet  podľa
štruktúry
B. stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 125/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I. prerokovalo
rozpočtové opatrenie č. 8/2017, ktorým bola vykonaná V. zmena rozpočtu Mesta Brezová pod
Bradlom na rok 2017 rozhodnutím primátorky mesta
II. berie na vedomie
rozpočtové opatrenie č. 8/2017, ktorým bola vykonaná V. zmena rozpočtu Mesta Brezová pod
Bradlom na rok 2017 rozhodnutím primátorky mesta.
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Rozpočet na rok 2017 po V. zmene:
   v  €

2017 V. zmena po V. zmene
Príjmy celkom 4 366 100 39 900 4 406 000
Výdavky celkom 4 336 976 39 900 4 376 876
Hospodárenie obce 29 124 0 29 124

z toho:

2017 V. zmena po V. zmene
Bežné príjmy celkom 2 922 179 39 900 2 962 079
Bežné výdavky celkom 2 731 507 3 000 2 734 507
Prebytok bežného rozpočtu 190 672 36 900 227 572

2017 V. zmena po V. zmene
Kapitálové príjmy celkom 876 773 0  876 773
Kapitálové  výdavky celkom 1 488 667 36 900 1 525 567
Schodok kapitálového rozpočtu -611 894 -36 900 -648 794

          

2017 V. zmena po V. zmene
Príjmové finančné operácie celkom 567 148 0 567 148
Výdavkové finančné operácie celkom 116 802 0 116 802
Hospodárenie obce 450 346 0 450 346

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 126/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
návrh rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na roky 2018-2020
II. berie na vedomie
A.  stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na
roky 2018-2020
B. stanovisko Komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie k návrhu rozpočtu mesta
Brezová pod Bradlom na rok 2018-2020
C. návrh viacročného rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na roky 2019 - 2020
III. schvaľuje
rozpočet mesta Brezová pod Bradlom na rok 2018 tak, ako bol predložený, vrátane programov
mesta. 
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Rozpočet na rok 2018 v  €:

Skutočné Skutočné Očakávaná 
 plnenie plnenie Rozpočet  skutočnosť Rozpočet Rozpočet Rozpočet 

 
za rok
2015 za rok 2016 2017

za rok
2017

na rok 2018
na rok
2019 na rok 2020

Bežné príjmy 2 702 661 2 948 986 2 962 079 2 970 000 3 018 593 3 029 411 3 042 911
Kapitálové príjmy 110 385 104 391 876 773 205 750 665 271 4 500 4 500
Finančné príjmy 338 563 509 963 567 148 357 000 45 000 0 0
Príjmy spolu 3 151 609 3 563 340 4 406 000 3 532 750 3 728 864 3 033 911 3 047 411

Bežné výdavky 2 559 550 2 664 269 2 734 507 2 700 000 2 822 330 2 819 540 2 818 790
Kapitálové 
výdavky 397 272 506 475 1 525 567 620 000 758 718 2 2
Finančné výdavky 58 850 81 701 116 802 116 802 115 440 116 690 117 940
Výdavky spolu 3 015 672 3 252 445 4 376 876 3 436 802 3 696 488 2 936 232 2 936 732

Hospodárenie 
mesta 135 937 310 895 29 124 95 948 32 376 97 679 110 679

Počet prítomných poslancov: 11
za: 9
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová,  Ján Jančí, Anna Kalayová,
Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 1
Branislav Kovačech
nehlasoval: 1
Jozef Ďuriš

Uznesenie č. 127/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I. prerokovalo
návrh Harmonogramu zasadnutí a program MsZ na I. polrok 2018
II. schvaľuje
Harmonogram zasadnutí a program MsZ na I. polrok 2018.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 128/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
konsolidovanú účtovnú závierku mesta Brezová pod Bradlom za rok 2016 a výrok audítora o
jej overení
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II. berie na vedomie
konsolidovanú účtovnú závierku mesta Brezová pod Bradlom za rok 2016 a výrok audítora o
jej overení.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 129/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
návrh  na  odňatie  majetku  –  multikára  -  sypač,  inventárne  číslo  12/023,  dátum obstarania
26.11.1992,  obstarávacia  cena  4  701,92  EUR,  zostatková  cena  0,00  EUR  zo  správy
príspevkovej organizácie Technické služby ku dňu 6.12.2017 
II. schvaľuje
odňatie majetku – multikára - sypač, inventárne číslo 12/023, dátum obstarania 26.11.1992,
obstarávacia  cena  4  701,92  EUR,  zostatková  cena  0,00  EUR  zo  správy  príspevkovej
organizácie Technické služby ku dňu 6.12.2017. 

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 130/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
návrh  na  odňatie  majetku  –  radlica  na  multikáru,  inventárne  číslo  2,  dátum  obstarania
21.12.1995, obstarávacia cena 348,83 EUR, zostatková cena 0,00 EUR zo správy príspevkovej
organizácie Technické služby ku dňu 6.12.2017 
II. schvaľuje
odňatie  majetku  –  radlica  na  multikáru,  inventárne  číslo  2,  dátum obstarania  21.12.1995,
obstarávacia cena 348,83 EUR, zostatková cena 0,00 EUR zo správy príspevkovej organizácie
Technické služby ku dňu 6.12.2017. 

Počet prítomných poslancov: 10
za: 9
Miroslava  Bartošová,  Ing.  Ivan  Bzdúšek,  Ing.  Gabriela  Ciranová,  Jozef  Ďuriš,  Ján  Jančí,
Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko,  Dušan Ondreička, MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 1 
Anna Kalayová

7MsZ 6.12.2017 18



Uznesenie č. 131/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
žiadosť p. Jána Kachlíka, bytom Bukovec 74,  na zmenu Územného plánu mesta Brezová pod 
Bradlom
II. berie na vedomie
žiadosť p. Jána Kachlíka, bytom Bukovec 74,  na zmenu Územného plánu mesta Brezová pod 
Bradlom.
  
Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 132/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
žiadosť OS Nové Mesto nad Váhom na voľby prísediacich Okresného súdu Nové Mesto nad
Váhom za mesto Brezová pod Bradlom na volebné obdobie rokov 2018 – 2022 podľa § 140
ods. 1 zák.č. 385/2000 Z.z. o sudcoch a prísediacich a o zmene a doplnení niektorých zákonov
v znení neskorších predpisov
II. volí
Alžbetu Minárčinú, bytom Brezová pod Bradlom, Ulica U Minárčiných 887
Mgr. Dušana Marka, bytom Brezová pod Bradlom, Budovateľská 383 za prísediacich na OS
Nové Mesto nad Váhom za mesto Brezová pod Bradlom na volebné obdobie rokov 2018 –
2022.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 133/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh Zmluvy medzi Mestom Brezová pod Bradlom a  Obcou Priepasné,  na základe ktorej
bude Mestská  polícia Brezová pod Bradlom  vykonávať a plniť úlohy v súlade so zákonom č.
564/1991 Zb. o obecnej polícii v znení neskorších predpisov v extraviláne  obce Priepasné, a to
na miestnej komunikácii (MK) vedúcej z Brezovej pod Bradlom, na NKP Mohyla gen. M. R.
Štefánika, na vstupnom areáli NKP Mohyla gen. M. R. Štefánika a v jeho bezprostrednom
okolí,   v  okolí  chaty Bradlo.   MK, NKP Mohyla MRŠ, chata  Bradlo  sú majetkom mesta
Brezová pod Bradlom, pričom ležia v k. ú. obce Priepasné.
II. schvaľuje
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Zmluvu o spolupráci  uzatvorenú podľa § 2a zákona č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii v znení
neskorších predpisov  medzi Mestom Brezová pod Bradlom a  Obcou Priepasné.

Počet prítomných poslancov:  11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 134/2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
plnenie uznesenia č. 103/2016, ktorým bol schválený poslanecký návrh p. Jozefa Ďuriša urobiť
evidenciu skutočného užívania pozemkov vo vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom občanmi
so zámerom ich odpredaja,  resp.  dať do prenájmu. Inventarizáciu uskutočniť v niekoľkých
etapách podľa ulíc, najneskôr do konca roku 2017.
II. schvaľuje
Predĺženie plnenia tohto uznesenia do konca septembra 2018.

Počet prítomných poslancov:  11
za: 11
Miroslava Bartošová, Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš, Ján Jančí, Anna
Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Dušan Marko, Mgr. Eliška Reptová, Dušan Ondreička,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

              Mgr. Eva  U š i a k o v á 
                                                    primátorka mesta
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